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Interpelláció

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

"Milyen érdekeket szolgál a Sargentini-jelentés?" címmel az egyes házszabályi

rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24) OGY határozat 121. § (1) bekezdése alapján

interpellációt kívánok benyújtani Gulyás Gergely Miniszterelnökséget vezető miniszternek.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Európai Parlament újabb koncepciós eljárás keretében kívánja Magyarországot a vádlottak

padjára ültetni. A 2013-ban elkészült - a magyar baloldali EP képviselők által is istápolt -

Tavares-jelentés sem szólt másról, mint a bankárok és multinacionális cégek által támogatott

pártok és képviselőik bosszújáról, amelyet a rezsicsökkentés és a bankok megadózatása

váltott ki. A jelentésben írt vádakról kiderültek, hogy teljesen alaptalanok voltak és kizárólag

politikai és gazdasági haszonszerzést céloztak.

Most, 5 év után, ismét a szélsőségesen liberális zöldpárt soraiból kerül ki a Magyarországról

jelentést készítő képviselő. Természetesen ebben az esetben is a jogállamiság miatti aggódás

köntösébe bújtatott bosszúhadjáratról van szó. A dokumentum kizárólag azzal a szándékkal

íródott, hogy megtörje Magyarország önálló, szuverén bevándorláspolitikáját.

A jelentésben szereplő kérdések jelentős részét már Magyarország a különböző nemzetközi

szervezetek előtt korábban megvédte és azok a kölcsönös együttműködés alapján · lezárásra



kerültek. A dokumentum továbbá olyan területeket vizsgál, amelyek nem tartoznak az

Európai Unió hatáskörébe, tehát nem is képezhetnék a vizsgálat tárgyát, ezzel Sargentini

képviselőasszony durván megsérti a tagállami szuverenitás alapértékét. Nem elég, hogy a

jelentés már korábban lezárt, valamint uniós hatáskört nem érintő kérdésekkel foglalkozik, de

ezeket mind jelentős ténybeli tévedések kíséretében teszi meg.

Hamisan állítja, hogy Magyarországon veszélyben vannak a civil szervezetek, hogy az új

szabályozás aránytalan és szükségte len beavatkozást jelent az egyesülési szabadságba, a

szólásszabadságba és a megkülönböztetés tilalmába. Az új rendelkezések kizárólagos célja a

szervezetek átláthatóságának biztosítása, amelyhez hasonló modellek több tagállamban is

jelen vannak, sőt maga az Unió is működtet átláthatósági nyilvántartást.

Továbbá hamisan állítja, hogy jelentős mértékben csökkent az Alkotmánybíróság jogköre. A

jelentésben visszhangzott negatív észleléssel ellentétben az Alkotmánybíróság új hatásköröket

kapott a jogszabályi tervezetek előzetes (ex-ante) ellenőrzésének megkezdéséhez és a későbbi

(utólagos) törvényességi ellenőrzéshez való jogosultság megerősítésével, a német modellhez

hasonlóan. A Velencei Bizottság véleményeiben a reform számos pozitív elemét azonosította,

mint pl. a költségvetési garanciákról szóló rendelkezéseket, amit maga a Sargentini jelentés is

elismer.

Az előbbiekből mindenki számára világosan kitűnik, hogy a cél kizárólag Magyarország és a

magyar emberek akaratánakmegtörése a bevándorlás elősegítése érdekében.

Mindezek alapján tisztelettel kérdezem Miniszter Urat, hogy milyen módon védheti meg a

kormány a magyar emberek akaratát a tisztességtelen eljárással elérni kívánt céllal szemben?

Várom Miniszter Úr megtisztelő válaszát!

Budapest, 2018. szeptember 12.
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